

Preparation for the re-opening of SMC 准备SMC重新开放的措施

Shalom.

As our government and bishop have given us green light to re-open our church (**not earlier than 28/6/20 with 1/3 capacity of the church**), we are in the midst of making necessary preparation according to the SOP and guideline given (as per link given below).

While waiting for the further notice about the exact date of the re-opening for our SMC, **I wish that ALL parishioners can do the following to ensure the safety of all:**

- 1) **go through the guideline** given by the diocese to ensure that each of us be **aware + observe** this guideline.
- 2) **pray** for the necessary safety arrangement to be implemented with necessary measurement and gadgets.
- 3) **be patient** while we strive our best to cater for the good of all within the SOP and guideline.

Reminder:

Kindly take note that you may continue to **come to the parish office upon PRIOR APPOINTMENT** for the following purposes:

- 1) **Sacraments** (confession, Holy Communion and anointing) especially ***for those senior parishioners.**
- 2) **facemask** at RM50/box (till the end of June)
- 3) **holy water** (please prepare 500ml empty bottle)
- 4) **religious shop** (every Saturday and Tuesday 9am-1pm)
- 5) **recycling item** at the common recycling Center.
- 6) other pastoral needs.

I will also continue to go for the sacraments to the Homebound and to those seniors who don't go out during this MCO.

Let's continue to pray and care for one another till further update from me, okay?

Keep well and God bless

Father Anthony Liew

【*准备SMC重新开放的措施*】

平安。

鉴于我国政府和主教已批准**圣堂重新开放**（*不得早过28/6/2020，但人数仅限于圣堂容纳量之三分之一*），我们已遵照标准作业程序和所附上的教区指南正准备当中。

在等待SMC重新开放的当儿，我希望所有的教友为了安全措施能严遵以下几项：

- 1) 请**参阅教区提供的指南*，以确保我们每个人都**明白 + 遵守**该指南。
- 2) **祈求**我们能运用必备的工具和准则，以实施必要的安全措施。
- 3) 在我们尽全力遵照标准作业程序及教区所备的指南之际，请大家**耐心地等待**。

温馨提醒：

敬请注意，您仍然可以为了以下的事项，*预约后前来圣堂办事处*：

- 1) ***圣事***（告解、圣体、傅油）尤其是**年长的教友**。
- 2) ***防护口罩***，每盒RM50（促销直至6月底）
- 3) ***圣水***（请自备500豪升的空瓶子）
- 4) ***圣物处***（**开放时间**：每逢星期六和星期二上午9时至下午1时）
- 5) 把**回收**资源送到回收处
- 6) 其他牧民方面的需求。

我仍会为那些的**居家年长者**和**在行管期间无法出门的年长者**进行圣事仪式。

让我们继续彼此代祷，互相关怀，好吗？

保重 & 主佑
刘善财神父